
Art. 58-vragen van BBB-fractie aan het Dagelijks Bestuur van 

Waterschap de Dommel 

Onderwerp: Japanse Duizendknoop 

 

Geacht Bestuur, 

Er zijn tegenwoordig veel uitheemse planten in Nederland te vinden. 

Deze planten zijn niet goed voor de natuur in Nederland. Met name de 

Japanse Duizendknoop is erg schadelijk, niet alleen voor de natuur maar 

ook voor funderingen, wegen en landbouwgronden.  

Constaterende dat er in veel sloten langs doorgaande wegen en in 

natuurgebieden deze Japanse Duizendknoop te vinden is in het gebied 

van de Dommel zou ik graag antwoord willen op de volgende vragen:  

1. Is het DB het met mij eens dat er prioriteit gegeven moet worden 

aan het bestrijden van deze plant? 

2. Op welke manieren wordt deze plant bestreden? 

3. Word er goed gemonitord waar deze plant zich bevind? 

4. Zijn al schades ontstaan door toedoen van deze plant?  

 

Bij voorbaat dank op uw beantwoording, 

 

Marloes Jansen Algemeenbestuurslid fractie BBB 

 




